
Beantwoording technische vragen over de VJN - CU: 

 

• Is het nodig om ook het mogelijke voordeel agv groot onderhoud gemeentefonds in 2016 te 

halveren, zoals ook in de hierop volgende  jaren is gedaan? Dit in verband met de 

overgangsmaatregel (pag. 9) 

• Antwoord: Nee, dat is niet nodig. Het voordeel is € 1,2 milj en is voor 2016 al gehalveerd. 

Voor nadere informatie verwijzen wij u naar de notitie over de Meicirculaire 2015 die 

donderdag 11 juni op het RIS wordt geplaatst. 

• Is er een toelichting te geven op de zgn objectieve verdeling van gelden in het sociale 

domein?  

• Antwoord: In  2015 heeft het Rijk de middelen voor het sociaal domein verdeeld op basis van 

historisch verbruik. Voor de jaren 2016 en verder gaat het Rijk gebruik maken van het 

objectieve verdeelmodel. 

Dit houdt in dat de middelen verdeeld worden op basis van een aantal criteria zoals: 

o Inwonerspopulatie: jeugdigen, eenouderhuishoudens, eenouderhuishoudens met 

twee of meer kinderen, eenouderhuishoudens in de bijstand, gezinnen in de bijstand, 

uitkeringsontvangers. 

o Inkomenskenmerken (gemiddeld inkomen huishoudens en deze groep, maar dan met 

kinderen) met een zelfoplossend vermogen. 

o Overige kenmerken zoals jeugdigen met een armoederisico en ouders met een 

psychisch medicijnengebruik. 

Door deze populaties relatief af te zetten tegen de totalen binnen de gemeente zijn 

gemeenten vergelijkbaar. 

• Wat zijn de inhoudelijke gevolgen voor het sociale domein door de herverdeling (-/- € 

600.000) ?  

• Antwoord: De herverdeling op het sociaal domein betreft een budget neutrale aanpassing. 

Uitgangspunt bij de bepaling van de kostenomvang is het kader “we doen het voor de 

middelen die we ervoor krijgen”. Daling van de inkomsten wordt op deze wijze automatisch 

gevolgd door een daling op de uitgaven.  

• Programma 1: 

o Nieuwe kengetallen hoort thuis in bestuursrapportage 1  

o Antwoord: in de eerste bestuursrapportage wordt gerapporteerd over de prestaties 

en indicatoren (ontwikkelingen)  uit de begroting 2015. In de voorjaarsnota is ruimte 

voor nieuwe ontwikkelingen. 

o Hoe ziet het proces voor SSC er uit? Welke “raadsmomenten” zijn voorzien? 

Antwoord: Het projectplan voor fase 2 van de verkenning van samenwerking met SSC 

wordt in de zomer 2015 vormgegeven. Dit gebeurt in nauwe samenwerking met het 

SSC en de gemeente Dronten. Het is de bedoeling dat in fase 2 de businesscase van 

fase 1 verder wordt uitgediept. In een aantal gevallen gebeurt dit op behoorlijk 

detailniveau, waardoor het erg handig is dat dit in samenwerking met het SSC 

gebeurt. Dalfsen en Dronten hebben afgesproken besluitvorming over de 



businesscase in december 2015 te willen laten plaatsvinden. Dat zal het moment zijn 

dat er een voorstel in de raad komt, waarin een besluit wordt genomen over 

‘toetreding, tenzij’. Wanneer dit positief wordt besloten, wordt de periode van januari 

tot juli 2016 gebruikt om een migratieplan op te stellen. In juni 2016 komt er dan 

opnieuw een raadsvoorstel waarin definitieve toetreding en eventueel ook een 

besluit op de samenwerkingsvorm waarvoor is gekozen (afhankelijk van de vorm die 

wordt gekozen). De tweede helft van 2016 kan gebruikt worden voor 

implementatieactiviteiten. Het kan ook zijn dat dit later gebeurt. Dit is afhankelijk van 

het geschikte moment bij Dalfsen en het SSC. 

• Programma 2: 

o Wat is de strekking “uitwerking op regionaal niveau” oppakken van nieuwe wet 

regulering prostitutie? 

o  Antwoord: Op lokaal niveau stelt de raad de regels vast. Op regionaal niveau vindt 

controle en handhaving plaats. Controle en handhaving o.a. door de GGD op hygiëne 

aspecten en het team mensenhandel op naleving van de gestelde regels. Hoe dit 

gebeurt zal verder op regionaal niveau moeten worden afgestemd met de 

ketenpartners.  

o Veiligheidsregio hoort thuis in bestuursrapportage 1  

o Antwoord: in de eerste bestuursrapportage wordt gerapporteerd over de prestaties 

en indicatoren (ontwikkelingen)  uit de begroting 2015. In de voorjaarsnota is ruimte 

voor nieuwe ontwikkelingen. 

• Programma 4: 

o Wat zijn de belangrijkste punten uit het uitvoeringsplan in 2016 en 2017?  

o Antwoord: De portefeuillehouders EZ hebben op 8 april 2015 voor het werkplan 

Economie 2015 -2020 het in het leven geroepen Bestuursteam (Kampen, Hardenberg, 

Steenwijkerland, Zwolle) gevraagd de verdere concretisering van het werkplan te 

begeleiden. Het uitvoeringsplan moet dus nog worden uitgewerkt.  

De voortgang van de realisatie wordt als vast agendapunt toegevoegd aan het 

portefeuillehoudersoverleg.  

Wij stellen voor zodra het uitvoeringsplan concreet is wij uw raad hierover zullen 

informeren. 

o Heeft KPN inmiddels niet een implementatieplan voor dekking diverse 

buitengebieden? 

o  Antwoord: Dit is ons niet bekend. KPN heeft de gemeente hierover (nog) niet 

benaderd.  

• Programma 8: 

o Deltaprogramma, onderdelen 4 (en 5) : “niet direct grote gevolgen”. Wat dan wel? 

o Antwoord: Punt 4 De deltabeslissing IJsselmeergebied gaat over drie strategische 

keuzes: de afvoer naar de Waddenzee, het waterpeil op het IJsselmeer, Markermeer 

en de Randmeren en de zoetwatervoorraad. 

Een voor ons belangrijk onderdeel van de voorgestelde deltabeslissing is dat het 

gemiddelde winterpeil in het IJsselmeer tot 2050 gelijk blijft. Daarbij voorziet de 

deltabeslissing in een flexibeler beheer van de streefpeilen in de zomer, om op die 

manier een zoetwatervoorraad te creëren om te voorzien in voldoende aanbod in de 

zomer. Welke invloed deze beslissing heeft op de lange termijn, is niet geheel 



duidelijk. Een (tijdelijk) hoger peil in de zomer kan namelijk zijn doorwerking hebben 

in hogere grondwaterniveaus en op piekafvoeren van de Overijsselse Vecht. Hoger 

grondwaterniveau in de zomer  leidt niet direct tot problemen. Een hoger peil op het 

IJsselmeer betekent statistisch dat de Balgstuw bij Ramspol (in de zomer) vaker sluit, 

en dat daarmee de afvoer van de Vecht en Zwarte Water tijdelijk belemmerd wordt. 

Punt 5 De Rijn-Maasdelta is het overgangsgebied waar rivier en zee samenkomen: de 

grote rivieren, Rijnmond-Drechtsteden en de Zuidwestelijke Delta. 

Voor de veiligheid in dit gebied is van belang de kust, dijken, stormvloedkeringen en 

ruimte voor de rivier. Een van de mogelijke maatregelen die door kan werken naar 

onze regio, is de verdeling van Rijnwater over de Waal, de Nederrijn-Lek en de IJssel. 

Onderdeel van de deltabeslissing Rijn-Maasdelta is dat de bestaande afspraken over 

de afvoerverdeling tot 2050 in stand blijven.  

o Wat zijn de kaders voor zonnepark Lemelerveld?  

o Antwoord: Het kader voor het zonnepark Lemelerveld is de Structuurvisie Kernen. In 

deze toekomstvisie zijn deze gronden aangeduid voor toekomstige woningbouw. 

Aangezien dit op korte termijn niet voorzien wordt, is het mogelijk om het perceel 

tijdelijk (10 a 15 jaar) een andere bestemming te geven Ook zou het perceel voor een 

langere tijd of zelfs permanent ingericht kunnen worden voor 

energieproductie/zonnepanelen. Met name in het laatste scenario is het van belang 

dat het park optimaal landschappelijk wordt ingepast en een bredere bijdrage aan het 

dorp genereert dan alleen energieproductie. Te denken valt aan bijvoorbeeld een 

wandelpad.  

Financiële effecten 

• Programma 5: Wat zijn de beoogde effecten bij mantelzorgbeleid?  

• Antwoord: De beoogde effecten van het mantelzorg en vrijwilligersbeleid zijn om de 

vrijwilligers te ondersteunen, ontlasten en waarderen passend bij vraag en behoefte. 

 

 

 


